

SAFETY RECALL RAPPEL DE SÉCURITÉ

360electrical®

Idealist, Idealist2.4, and Agent surge protectors parasurtenseurs

During the insertion of a non-grounded plug, some outlets on the surge protector can short circuit resulting in a spark. This poses a potential shock or fire hazard to consumers.

Lors de l'insertion d'une fiche non relié à la terre, certaines sorties sur le parasurtenseur peuvent court-circuiter entraînant des étincelles. Cela pose un risque potentiel de choc ou d'incendie pour les consommateurs.



Consumers should stop using these surge protectors immediately and contact 360 Electrical toll-free at **844-827-4207** or contact 360 Electrical via their website **www.360electrical.com** to arrange for a free, redesigned replacement.

Les consommateurs devraient immédiatement cesser d'utiliser ces parasurtenseurs et contacter 360 Electrical gratuitement au 844-827-4207 ou contacter 360 Electrical via leur site web www.360electrical.com pour organiser un remplacement remanié gratuit.